
Poštovani g. Milošević, 

U daljem tekstu dajemo Vam odgovor na Vaša pitanja, a za detaljniji uvid u poslovanje fonda Moneta 
u poslednjoj godini dana, prošle nedelje na sajtu www.moneta.me objavili smo Saopštenje 
akcionarima FZU Moneta, koje Vam isto šaljemo u prilogu. Molimo, da obratite pažnju na investicije 
koje spominjete dalje, i koje sumiramo tu: 

- nekretnina u Sloveniji jedina je iz portfelja nekretnina, koja nosi prihode, 
- društvo Plama-pur (POPG), preuzimanje kojeg je u toku, ima godišnji EBITDA blizu 4 

miliona EUR i isplaćuje solidnu dividendu, 
- društvo AG d.d., koje je neophodni dio konzorcijuma za preuzimanje POPG, kupljeno je po 

5,95 EUR po akciji, dok je procenjeno na 9,73 EUR, a knjigovodstvena vrijednost (jul 2011) 
iznosi 12,66 EUR, 

- obveznice AG d.d. kupljene su po 1.000 EUR, a u preuzimanju POPG prodaju se po 1.068,85 
EUR. 

Po osnovu prijava koje spominjete Komisija vrši postupke kontrole, i sve što je primljeno od srpske 
firme Zastava Stan (odnosno poznatog podgoričkog berzanskog trgovca Aleksandra Jovovića) mi smo 
proslijedili Komisiji. Kad spominjete UPI, pretpostavljam da se radi o članu, a ne o predstavniku, 
pošto se UPI nama nije obratilo. 

Po osnovu redovnih izvještaja i kontrola Komisija već mjesecima raspolaže i dokumentacijom koja se 
odnosi na transakcije koje su spominjane u takozvanom zahtjevu Komisiji. Posebna pažnja u nadzoru 
nad poslovanjem fonda uvijek je bila, da li postoje transakcije među povezanim licima, a na što se 
odnose i Vaša pitanja. 

Navodi u takozvanom zahtjevu neistiniti su. Nikakve transakcije nijesu vršene među povezanim 
licima. Pravna lica, koja se spominju u takozvanom zahtjevu u kontekstu transakcija među povezanim 
licima, uopšte nijesu učestvovala u transakcijama sa Monetom. Time je odgovoreno i na Vaše drugo 
pitanje: vlasnici Društva Moneta uopšte nijesu prodavali svoju imovinu Fondu, ni po niskim, ni po 
visokim cijenama. 

Naše sumnje, da se kod pritisaka na Monetu radi o pokušaju berzanskih špekulacija (uključujući front-
running) uz svu dokumentaciju saopštili smo Komisiji. Već u gore spomenutom Saopštenju pozvali 
smo akcionare Monete da ne nasjedaju na dezinformacije špekulanata na tržištu, kojima može biti u 
interesu kupovina akcija Fonda po niskim cijenama, pošto sadašnja tržišna cijena akcija Fonda po 
našem mišljenju ne odražava vrijednosti portfelja! 


